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Nr.21526/28.12.2023 
 
 
                                                                   PROCES – VERBAL 
 
      Încheiat astăzi, 28 decembrie 2023, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local al oraşului Ianca, 
organizată și desfășurată la sediul autorității deliberative, cu prezența fizică a consilierilor locali.  
      La şedinţă participă 16 consilieri locali din cei 17 existenţi în funcţie (cu precizarea că domnii Daniel 
Buzea, Viorel Ciucașu și Radian Stănculescu participă prin mijloace electronice), lipsind motivat domnul 
Relu-Alin Vlad. De asemenea, participă de drept domnul primar Fănel-George Chiriță, precum și domnul 
secretar general Alexandru Sterian-care redactează totodată şi procesul verbal al şedinţei.   
      Potrivit prevederilor art.7 din Legea nr.52/2003 privind transparenţa decizională în administraţia publică, 
proiectele de hotărâri, referatele de aprobare ale primarului și celelalte materiale aferente au fost transmise 
din timp consilierilor locali, sub confirmare de primire în format electronic (prin e-mail și în aplicația whatsapp), 
precum și pe suport de hârtie la ședințele pe comisii din data de 27.12.2023, fiind publicate în Monitorul 
Oficial Local, la care nu au fost solicitări din partea societăţii civile pentru organizarea vreunei dezbateri 
publice pe marginea acestor proiecte de hotărâri.  
      În conformitate cu prevederile art.138-alin.(15) din O.U.G.nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, procesul verbal al şedinţei consiliului local din 23.11.2023 a fost 
transmis din timp consilierilor locali prin aplicația www.whatsapp și prin poșta electronică, precum și în format 
letric la ședințele pe comisii din data de 27.12.2023, pentru a lua cunoștință de conținutul acestuia, la care 
nu au fost intervenții, fiind supus la vot și aprobat în unanimitate.    
      În continuare, domnul secretar general prezintă proiectul ordinii de zi propus prin Dispoziţia primarului 
nr.874/18.12.2023, transmisă în format letric consilierilor locali sub semnătură de primire prin Convocatorul 
nr.21171/18.12.2023, sub confirmare de primire în aplicația www.whatsapp și prin poșta electronică, 
publicată pe pagina de internet a instituției şi afişată la sediul consiliului local, la care domnul primar mai 
propune completarea cu Proiectul de hotărâre nr.82 privind aprobarea proiectului «Hub-uri de dezvoltare 
digitală în bibliotecile publice brăilene», iar Proiectul de hotărâre nr.75 a mai fost completat cu încă o 
dispoziție de modificare a bugetului local, astfel că ordinea de zi finală supusă la vot și aprobată în 
unanimitate este următoarea:    
      1.-Proiect de hotărâre nr.74 privind alegerea președintelui de ședință; 
      2.-Proiect de hotărâre nr.75 privind validarea modificărilor aduse bugetului local pe anul în curs prin 
Dispozițiile primarului nr.871/06.12.2023, nr.872/11.12.2023 și nr.877/20.12.2023; 
      3.-Proiect de hotărâre nr.76 privind ajustarea taxei de salubrizare pentru utilizatorii casnici, la nivelul 
U.A.T. Oraș Ianca, cu aplicare de la data de 1 ianuarie 2024; 
      4.-Proiect de hotărâre nr.77 privind acordarea unui mandat special primarului orașului Ianca, să voteze 
în  Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ECO Dunărea Brăila pentru aprobarea 
tarifelor privind gestionarea deșeurilor aferente activităților desfășurate de operatori pe fluxul deșeurilor 
municipale din cadrul proiectului «Sistem de management integrat al deșeurilor în judeţul Brăila», precum și 
pentru acordarea unui mandat special Asociaţiei de a aproba aceste tarife în cadrul Adunării Generale; 
      5.-Proiect de hotărâre nr.78 privind închirierea pe durată determinată a unui teren din domeniul privat al 
orașului, administrat de Consiliul Local, Societății Comerciale OMV Petrom S.A. în vederea efectuării 
lucrărilor de abandonare a Sondei 330 Oprișenești și de redare în circuitul agricol a terenului aferent acesteia; 
      6.-Proiect de hotărâre nr.79 privind prelungirea termenului de concesiune a terenului care face obiectul 
Contractului nr.12/05.01.2009, încheiat cu S.C. Laristel Impex S.R.L. Ianca pentru edificarea unui spațiu 
comercial; 
      7.-Proiect de hotărâre nr.80 privind constituirea dreptului de superficie, cu titlu oneros, asupra unor 
terenuri identificate în posesia și folosința unor persoane fizice, în incinta imobilelor pe care le dețin în 
proprietate, cu ocazia întocmirii documentației cadastrale pentru înscrierea acestora în cartea funciară; 

R O M Â N I A 
JUDEȚUL BRĂILA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAŞULUI IANCA 

www.primaria-ianca.ro; email: primaria.ianca@yahoo.com 
Ianca,  str.Calea Brăilei nr.27; tel 0239.668178; 668877; fax 0239 668178; 668395 

 



Proces verbal/28.12.2023                                                                                                                         Pagina 2 din 5 
 

      8.-Proiect de hotărâre nr.81 privind constituirea dreptului de administrare a unei clădiri din domeniul 
public al orașului Ianca, în favoarea Liceului Tehnologic «Nicolae Oncescu», în scopul și pe perioada 
desfășurării activității Grădiniței cu program prelungit, autorizată să funcționeze în cadrul liceului începând 
cu anul școlar 2023-2024; 
      9.-Proiect de hotărâre nr.82 privind aprobarea proiectului «Hub-uri de dezvoltare digitală în bibliotecile 
publice brăilene», a cheltuielilor legate de proiect, precum și a Acordului de parteneriat pentru realizarea 
acestuia; 
      10.-Diverse. 
      Potrivit prevederilor art.123 din O.U.G.nr.57/2019 privind Codul administrativ, respectiv ale art.1-alin.(2) 
din H.C.L.nr.96/2020 pentru aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului local al 
oraşului Ianca, domnul consilier local Romeo Ciortan a fost ales președinte de ședință pentru luna decembrie 
2023, scop în care s-a adoptat Hotărârea nr.74 în unanimitate de voturi, iar din acest moment a preluat 
conducerea ședinței de astăzi, care este înregistrată audio-video și transmisă pe canalul youtube. 
      Cu precizarea că toate proiectele de hotărâri de pe ordinea de zi au fost avizate favorabil de către 
comisiile de specialitate, s-a trecut în continuare la dezbaterea acestora după cum urmează:  
      La Proiectul de hotărâre nr.75 nu au fost intervenții, fiind supus la vot și aprobat cu 16 voturi pentru, 
inclusiv ale consilierilor locali care participă la ședință prin mijloace electronice, deci în unanimitate; 
      La Proiectul de hotărâre nr.76 au fost următoarele intervenții: 
      -Dl.Ionel Manole: La acest proiect de hotărâre grupul nostru de consilieri ar fi vrut să depună un 
amendament, dar nu l-am putut depune deoarece Dispoziția de convocare ne-a fost transmisă la orele 19.44 
și, conform art.3 din Dispoziție, termenul a fost în aceeași zi la ora 16,00 și drept urmare considerăm că ne-
a fost îngrădit dreptul de a depune amendamentul. În referatul dumneavoastră de susținere, domnule primar, 
amintiți de raportul nr. 21160/15.12.2023 al serviciului financiar-contabil, dar nu ne prezentați nimic concret 
și anume: nu ne prezentați numărul de locuitori la care s-a raportat când s-a făcut calculul, nu ne prezentați 
cantitățile de gunoi care s-au transportat, reciclat și facturat în această perioadă, practic ne spuneți aici o 
poveste și noi trebuie să o luăm ca atare că este corectă și cinstită! Din datele noastre, care sunt neoficiale, 
pentru că noi nu avem acces la datele oficiale pe care le-am solicitat de nenumărate ori și am fost refuzați, 
deci din calculul făcut de noi pe baza acestor date ar rezulta prețul corect de 7 lei/persoană. Drept urmare, 
neavând posibilitatea să facem din timp amendamentul, venim acum cu propunerea de 7 lei/persoană la 
utilizatorii casnici, iar la cei non-casnici să rămână neschimbat. 
      -Dl.Primar: Domnule consilier, am văzut și eu referatele dumneavoastră de la comisii, dar timpul a fost 
foarte scurt și o să vă prezint tot ceea ce ați solicitat. Dacă dumneavoastră propuneți 7 lei/persoană, aveți și 
vreo fundamentare care să susțină acest preț? Până la această oră sunt înscrise 4.100 de persoane și având 
în vedere că de la 1 ianuarie 2024 taxa/tona de gunoi menajer va crește cu 30%, iar taxa pe tona de gunoi 
reciclabil va crește cu 300%, din calculele noastre fundamentate a rezultat prețul de 19 lei/persoană. Dacă  
dumneavoastră propuneți 7 lei/persoană și aveți o fundamentare pentru acest preț, atunci sunt de acord cu 
propunerea aceasta.      
      -Dl.Ionel Manole: V-am specificat de la început că datele noastre sunt neoficiale, dar atâta timp cât 
dumneavoastră nu ne-ați prezentat fundamentarea acestor calcule, vă rog să mă credeți că sunt bune și ale 
noastre! Atâta timp cât noi nu știm un număr de persoane la care v-ați raportat când ați făcut calculul inițial, 
iar când pe tot parcursul acestui an s-au vehiculat nenumărate cifre în privința numărului de persoane ( și vă 
dau următoarele exemple: când a fost să calculăm taxa pentru Crucea Roșie ne-am raportat la 8.000 de 
persoane, când a fost să calculăm taxa pentru gunoi ne-am raportat la 7.000 de persoane și, bomboana de 
pe tort, când a fost să aprobăm organigrama și statul de funcții din Primăria Ianca ne-am raportat la 10.000 
de persoane!), apare întrebarea: care este numărul real al locuitorilor din orașul Ianca? 
      -Dl.Primar: Domnule consilier, sunteți într-o confuzie totală! Eu v-am spus că până la ora asta sunt 4.100 
de persoane care au decizii de impunere, deci nu mergem pe statistică, ci pe cifre reale, cu documente 
justificative. Dacă dumneavoastră puteți să vă raportați la 7 mii, la 8 mii sau 10 mii de persoane, e treaba 
dumneavoastră, dar situația reală e cea pe care v-am spus-o, iar pentru anul următor luăm în calcul o creștere 
a numărului de utilizatori către 4.800 de persoane. Eu v-am mai spus de atâtea ori: cu cât va crește cantitatea 
reciclată de gunoi și numărul de cetățeni care se declară ca utilizatori, cu atât va scădea și taxa de 
salubrizare.    
      -Dl.Ionel Manole: Într-un an de zile s-au făcut doar 4 mii de declarații de impunere și dacă numărul nu va 
mai crește cum rămâne? După un calcul simplu în procente, începând de la 1 ianuarie anul viitor taxele și 
impozitele locale vor crește cu rata inflației de 13,8%, iar această reducere de 3 lei/persoană la taxa de 
salubrizare este practic acel procent! 
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      -Dl.Primar: Domnule consilier, nu are nicio legătură indexarea cu 13,8% dată de Codul fiscal pentru 
celelalte impozite și taxe locale, cu taxa de salubritate! 
      -Dl.Ionel Manole: Eu totuși cred că ar fi putut să coboare mult mai jos! 
      În urma acestor dezbateri s-au conturat două variante, cea de 19 lei/persoană propusă de executiv și 
cea de 7 lei/persoană propusă de domnul consilier Ionel Manole. Prin urmare, s-a supus la vot prima variantă 
de 19 lei/persoană, care a fost aprobată cu 10 voturi pentru ale grupului PSD și 6 voturi abținere ale grupului 
PNL și consilier independent, astfel că a doua variantă nu a mai fost supusă la vot. 
      La Proiectul de hotărâre nr.77 au fost următoarele intervenții: 
      -Dl.Ionel Manole: La comisie am solicitat niște lămuriri legat de acest proiect de hotărâre și anume să ni 
se prezinte procedura de colectare a gunoiului stradal, pentru că acel raport de specialitate pe care l-a 
prezentat Asociația de Dezvoltare Intercomunitară  (ADI) ECO Dunărea face referire la contractul de la Brăila, 
dar și cum se colectează gunoiul societăților din Ianca în condițiile în care am observat că acestea nu prea 
au tomberoane? Momentan nu am primit nimic și aș dori să-l întreb pe domnul primar (în calitate de 
reprezentant al consiliului local în ADI ECO Dunărea și ca participant la luarea deciziilor), conform 
Regulamentului acestor taxe trebuiau făcute campanii de informare a cetățenilor legat de serviciul de 
colectare a gunoiului: câte campanii de acest fel s-au făcut de când a început acest serviciu? Conform 
Raportului de specialitate al ADI ECO Dunărea (așa ar fi trebuit să fie și cel al serviciului financiar din 
primărie), cu toate detaliile și argumentele prin care ne solicită mărirea tarifului, iar la noi nu s-a întâmplat 
așa ceva pentru că am primit o lectură/o poveste, de aceea întreb dacă domnul primar își asumă greșeala 
de când s-a stabilit prețul acestui serviciu? 
      -Dl.Primar: Care greșeală domnule consilier? 
      -Dl.Ionel Manole: Prețul din februarie, domnule primar, cel de 22 de lei/persoană. 
      -Dl.Primar: Prețul din februarie nu este o greșeală, domnule consilier. În al doilea rând, după cum bine 
știți, măturatul stradal în orașul Ianca a rămas în gestiunea noastră directă, prin Direcției Serviciilor Publice 
înființată de Consiliul Local, care are licență de operare în acest sens, iar pentru deșeul menajer Primăria 
Ianca are decizie de impunere. 
      -Dl.Ionel Manole: Și Primăria orașului Ianca, această clădire de exemplu, ca și instituție are declarație de 
impunere? 
      -Dl.Primar: Avem declarații de impunere la toate clădirile care aparțin Primăriei/Consiliului Local al 
Orașului Ianca. 
      -Dl.Rădel Alexe: Tot pentru domnul primar: dacă faceți parte din acea comisie de la ADI ECO Dunărea, 
de ce la municipiul Brăila s-a mărit prețul gunoiului, iar la Ianca se micșorează? 
      -Dl.Primar: Deci la Ianca e rău că se micșorează, nu? V-am spus că a crescut numărul de persoane care 
acum plătesc, dar care înainte aruncau gunoiul la tomberoane și nu se declarau/nu achitau. Am început o 
acțiune de depistare a persoanelor care locuiesc aici și nu s-au declarat, continuăm această acțiune și cu 
cât va crește numărul de plătitori, nu din statistică cum zice domnul Manole, cu atât va scădea taxa de 
salubrizare domnule consilier.   
      -Dl.Rădel Alexe: Păi atunci când ați făcut prețul pe regula de trei simplă, la 7.000 de persoane, ce s-a 
întâmplat de v-a ieșit 22 de lei/persoană, iar acum la 4.100 de persoane v-a ieșit 19 lei/persoană?  
      -Dl.Primar: Eu nu am spus niciodată 7 mii de persoane domnule consilier! 
      -Dl.Rădel Alexe: Vă reamintesc că ați făcut un calcul pe regula de trei simplă... 
      -Dl.Emilian Grozea: Domnule primar, Regulamentul care s-a votat în martie pentru instituirea taxei de 
salubrizare include toate persoanele din orașul Ianca, indiferent dacă au sau nu declarație de impunere, iar 
acești bani Primăria îi va colecta peste o lună, peste două, peste cinci, peste zece ani, cu majorări de 
întârziere!  
      -Dl.Primar: Domnule consilier, vă dau exemplu copilului meu care are domiciliul în orașul Ianca dar 
locuiește în București: pot să-i impun taxa de gunoi la Ianca? E teorie ce spuneți dumneavoastră pentru că, 
până nu avem o declarație semnată, nu putem emite decizie de impunere pentru nicio persoană. 
      -Dl.Rădel Alexe: Dacă această taxă de gunoi nu se achită pentru luna în curs de ce se calculează 
penalități din prima zi a lunii următoare și nu peste o lună? Dacă eu achit taxa de gunoi pe 1 decembrie 
pentru luna noiembrie, intru în penalități cu o zi! 
      -Dl.Primar: Asta-i legea, nu am făcut-o noi, deci taxa de salubrizare se plătește lunar, nu la șase luni sau 
anual! 
      -Dl.Ionel Manole: Domnule primar, dacă penalitățile se calculează lunar pentru că taxa trebuie plătită 
lunar, pentru cei care plătesc anticipat există vreo reducere? 
      -Dl.Primar: Codul fiscal nu prevede nicio reducere la taxa de salubrizare. 
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      -Dl.Secretar: O precizare pentru domnul consilier Manole, față de numărul de 10 mii de locuitori avut în 
vedere la aprobarea numărului de posturi din primărie: este vorba de numărul de locuitori cu domiciliul înscris 
în actele de identitate pe UAT Oraș Ianca și nu câți locuiesc efectiv aici. Pe baza datelor comunicate de 
Institutul Național de Statistică, care până la urmă sunt preluate de la Direcția de evidență a persoanelor, 
Instituția Prefectului stabilește numărul de posturi pentru fiecare localitate. Referitor la plata anticipată a taxei 
de salubrizare, într-adevăr Codul fiscal prevede acum doar trei situații în care se poate acorda bonificația de 
până la 10% pentru plata anticipată și anume: impozitul pe clădiri, impozitul pe teren și impozitul pe mijloacele 
de transport. Încă o precizare, dar pentru domnul Alexe: penalitățile la taxa de salubrizare nu se calculează 
cu prima zi a lunii următoare, ci din a doua lună, după 30 de zile, vă asigur de asta. Dacă plătiți în luna  
decembrie taxa de salubrizare pentru luna noiembrie nu vi se calculează majorări de întârziere.  
      După aceste intervenții s-a supus la vot Proiectul de hotărâre nr.77 și s-a aprobat cu același cvorum ca 
la proiectul de hotărâre anterior, anume cu 10 voturi pentru și 6 voturi abținere. 
      La Proiectele de hotărâri nr.78 și 79 nu au fost intervenții, fiind supuse pe rând la vot și aprobate în 
unanimitate, iar la Proiectul de hotărâre nr.80 au fost următoarele intervenții: 
      -Dl.Ionel Manole: Aș dori doar o lămurire: aceste suprafețe de teren care apar în proiectul de hotărâre au 
fost descoperite în urma aplicării programului național de cadastrare, sau pur și simplu proprietarii acestor 
terenuri au dorit să-și facă cărți funciare și le-au găsit și acum cer intabularea lor. 
      -Dl.Secretar: Cadastrul sistematic gratuit se face acum la Ianca doar pentru terenurile din extravilan, nu 
și pentru intravilan, deocamdată. Da, așa cum rezultă din materialele prezentate, aceste diferențe au fost 
constatate odată cu întocmirea documentației de intabulare, pentru care se cer documente justificative. 
      După aceste două intervenții s-a supus la vot Proiectul de hotărâre nr.80 și s-a aprobat în unanimitate, 
atât pe articole, cât și în ansamblu.  
      La Proiectul de hotărâre nr.81 au fost următoarele intervenții: 
      -Dl.Ionel Manole: Aici aș vrea să fac o remarcă, să felicit Consiliul Local pentru implicare, s-a reușit totuși 
după 20 de ani înființarea acestei Grădinițe, e meritul tuturor, și aș dori ca pe viitor să aveți în vedere să 
renunțăm la acel centru social în fostul internat de la Liceul C. Angelescu și să încercăm să înființăm și acolo 
o asemenea Grădiniță cu program prelungit. 
      -Dl.Primar: Vă mulțumesc domnule consilier, dar cred că nu este cazul să mulțumiți Consiliului Local, mai 
ales că ați votat împotriva rețelei școlare cu înființarea acestei Grădinițe, sau nu vă mai aduceți aminte? Când 
s-a înființat rețeaua școlară cu Grădinița la Liceul N.Oncescu, ați fost împotrivă! 
      -Dl.Ionel Manole: Nu cred că am fost împotriva înființării acestei Grădinițe! 
      -Dl.Primar: Ba da, aprobarea rețelei școlare a fost primul pas pentru înființarea acestei Grădinițe, iar 
dumneavoastră ați votat împotrivă! 
      -Dl.Rădel Alexe: Să nu uitați că noi am propus înființarea unei noi Grădinițe în Ianca. 
      După aceste intervenții s-a supus la vot Proiectul de hotărâre nr.81, fiind aprobat în unanimitate, cu 
precizarea că doamna consilier local Mirela Cazacu nu a participat la vot pentru a nu fi în conflict de interese. 
      La Proiectul de hotărâre nr.82 nu au fost intervenții, fiind supus la vot și aprobat în unanimitate. 
      S-a ajuns astfel la punctul Diverse, unde s-au înregistrat următoarele intervenții: 
      -Dl.Ionel Manole: O problemă pentru domnul primar: în zilele acestea m-am întâlnit cu câțiva asistenți ai 
persoanelor cu dizabilități care, spre surprinderea mea, cu 30 de ani vechime în muncă și cu gradația 5, au 
salariile mai mici decât cei care s-au angajat acum! Nu știu în ce constă asta, astea sunt vorbele oamenilor, 
dar se plângeau că potrivit legii nu li s-au aprobat anumite facilități fiscale! Ce știți despre aceste probleme 
ale persoanelor cu dizabilități și dacă ne puteți spune câte campanii de ajutorare a acestor persoane a avut 
Primăria, cel puțin în preajma sărbătorilor pascale, a celor de iarnă, ș.a.m.d.? Vă întreb pentru că oamenii 
sunt nemulțumiți și, conform legii, persoanele cu dizabilități au și ei dreptul la facilități, gen: reducere de 
impozite și taxe pe locuințe, mijloacele mobile și imobile. Cum procedăm să rezolvăm și această problemă? 
      -Dl.Primar: Deci, salariile asistenților personali, care sunt angajații Primăriei, sunt stabilite conform legii 
și nu există discuții pe această temă, cât despre facilitățile de care ați vorbit ele sunt acordate tuturor 
persoanelor cu dizabilități conform Codului fiscal. Anual, fiecare persoană interesată trebuie depusă o cerere 
la biroul de impozite și taxe, însoțită de actele doveditoare a gradului de handicap  și beneficiază de facilitățile 
prevăzute de lege. 
      -Dl.Ionel Manole: Conform GDPR-ului nu vă pot da nume, dar sigur o să fiți vizitați pe această temă, așa 
am îndrumat persoana respectivă să vină să vi se adreseze dumneavoastră. O altă problemă legată de 
infrastructura persoanelor cu dizabilități, conform unui articol din lege, 4% din locurile de parcare din oraș 
trebuie să fie marcate corespunzător și rezervate acestora: ne puteți spune câte din aceste locuri de parcare 
sunt rezervate persoanelor cu dizabilități în Ianca? 
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      -Dl.Primar: Locurile sunt marcate conform legii, iar 4% din numărul total sunt rezervate persoanelor cu 
dizabilități. Pentru rezervare, fiecare persoană care solicită primește un talon pentru o mașină/loc. 
      -Dl.Secretar: La impozite și taxe se acordă scutire 100% la cei cu handicap grav, respectiv 50% la cei cu 
handicap accentuat, pentru o locuință, teren aferent și o mașină la alegere/amenajată corespunzător. 
      -Dl.Rădel Alexe: O întrebare pentru domnul primar: în ședința anterioară ați promis că o să identificați un 
teren pentru parcarea TIR-urilor din oraș, ați găsit? 
      -Dl.Primar: L-am identificat, o să venim cu un proiect de hotărâre în acest sens. 
      -Dl.Emilian Grozea: O problemă pentru domnul primar, legată de firma care se ocupă cu mentenanța 
camerelor de luat vederi din orașul Ianca, de pe domeniul public. Știu că se plătește o sumă destul de mare 
pentru funcționarea acestor camere, iar dumneavoastră ați luat deja cunoștință de problema doamnelor care 
sunt prezente aici și care nu au putut să descopere ce s-a întâmplat cu autoturismul dumnealor parcat pe 
domeniul public.  
      -Dl.Primar: Domnule consilier, cu privire la acest caz este o anchetă în desfășurare a poliției naționale și 
nu Consiliul Local trebuie să o rezolve! Doamnele au fost la mine, le-am explicat și eu și reprezentanții poliției 
naționale. 
      -Dl.Emilian Grozea: Eu nu am întrebat de poliție, ci despre aceste camere care nu funcționează în 
anumite momente sau locuri! 
      -Dl.Primar: Domnule consilier, camerele au funcționat, dar autoturismul nu a fost în raza lor. 
      -Dl.Rădel Alexe: Despre ce rază vorbim domnule primar pentru că pe acolo, prin fața camerelor, a trecut 
un utilaj mare într-un anumit interval orar, nu căutăm un bold?! 
      -Dl.Primar: Domnule consilier, este problema poliției naționale! Vreți să vă răspund eu în locul lor? 
      După ce persoanele păgubite au prezentat pe larg situația în care a fost avariat autoturismul parcat timp 
de 3 zile în zona Gării Ianca, începând cu data de 15 decembrie 2023, spunând în final că au venit să ceară 
sprijinul domnului primar și Consiliului Local, pentru că după atâta timp nu a fost identificată persoana 
vinovată și că nu au primit încă un răspuns, au mai fost următoarele intervenții: 
      -Dl.Primar: Doamnă, v-am explicat și în biroul meu, domnul Costel Gâlcă de la poliția națională a vizionat 
camerele, numai poliția poate să se uite acolo, noi nu avem voie să dăm imagini de pe camere! Vreți să vă 
răspund eu în locul lor? 
      -Dl.Emilian Grozea: Domnule primar, poate că doamna nu s-a exprimat corect, dar cred că nici eu nu am 
înțeles bine legat de imagini: dacă eu, sau orice persoană din Ianca dorește într-un anumit interval să 
vizioneze camera dintr-un anumit loc, nu poate viziona decât poliția? 
      -Dl.Primar: Nu, doar poliția, sau un organ de cercetare penală, judecătorii, procurorii, avocații. Noi nu 
avem voie, conform legii, să dăm aceste imagini. Poliția locală, la fel, poate să vizioneze camerele dau nu 
are voie să difuzeze imagini de pe ele, mai multe eu nu am ce să fac! 
      -Dl.Rădel Alexe: Dacă-mi permiteți: poate cei care vizionează această ședință au posibilitatea să dea 
informații despre acest incident, dacă au cunoștință despre el și l-au văzut din întâmplare pe acel laș care a 
părăsit locul accidentului cu atâta nerușinare! 
      După aceste intervenții și cu urările de bine ale domnului primar pentru noul an, domnul președinte a 
declarat închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului local al oraşului Ianca de astăzi, 28 decembrie 2023, 
drept pentru care s-a întocmit prezentul proces verbal în 2 (două) exemplare. 
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